
Českomoravský fotbalový svaz  

Moravskoslezský krajský fotbalový svaz, Nám.Svat.Čecha 10, Ostrava 

Z á p i s    č. 1/2011 

ze zasedání Marketingové komise MS KFS, konaného dne 7.6.2011 

od 8.30 hod v zasedací místnosti MS KFS 

Účast :  Bc. Martin Bednář,  Ing. Matouš Hába 

Omluveni :  Michal Otava, Mgr. Miloš Kosík Ph.D., Ing. Danie Šebestík, Ing. 

Marek Brodňan 

 

Program : 

1. Dresy pro rozhodčí 

2. Plyn a elektřina 

3. Firmy na oslovení  

4. Nikolas tour a.s. předání cen 

5. www stránky 

6. ČMFS grant EU 7. a 9. Ročníky 

7. RTA a další mediální partneři 

8. Zaměstnanec z úřadu práce 

9. Tvoje náměty. 

 

1.Dresy pro rozhodčí 

Vzhledem k okolnostem, které se vyskytly, zejména rozdílnost modelů 

dresů a cena 1670,-Kč se MS KFS o.s. rozhodlo od nákupu dresů pro 

rozhodčí upustit. 

 

2.Plyn a elektřina 

Matouš Hába předloží do 13.6.2011 výkonnému výboru podmínky pro 

sdružený odběr elektřiny, popřípadě plynu od společností Bicorn, ČEZ, 

RWE, Levný plyn. Na základě podmínek pak výkonný výbor rozhodne, 

kterého dodavatele osloví. 

  



3. Firmy na oslovení 

Komise se rozhodla sestavit seznam firem, které budou v průběhu 

července a srpna osloveny s žádostí o sponzoring. 

 

 

4. Nikolas Tour a.s. předání cen 

Matouš Hába je ve spojení s Ing. Georgisem Mumulosem a zajistí předání 

cen, nejlepšímu gólmanovi a střelci krajského přeboru. Zároveň komisi 

informoval o zájmu sponzora pokračovat ve spolupráci. Na příštím 

zasedání komise představí nové podmínky spolupráce. 

Martin Bednář navrhl oslovit partnera s možností prezentace na 

losovacím aktivu. 

 

5. www stránky 

Martin Bednář informoval komisi o nefunkčnosti či neúplnosti webových 

stránek MS KFS o.s.  Jde zejména o nefunkčnost odkazu Bilance 

rozhodčích, neúplnost údajů v kolonce partneři a chybějící odkaz na 

protikorupční mail ČMFS. 

Matouš Hába se pokusí zajistit nápravu a bude o tom informovat 

výkonný výbor.  

 

6. ČMFS grant EU 7. a 9. Ročníky 

Matouš Hába informoval komisi o stavu žádosti o dotaci z MŠMT, kterou 

padal ve spolupráci s Otakarem Mestekem, Milošem Kosíkem a Ivou 

Palatovou. Rozhodnutí o přidělení či zamítnutí by mělo být rozhodnuto 

na přelomu října a listopadu 2011. 

 

7. RTA a mediální partneři 

Martin Bednář požádal komisi o kontaktování mediálních partnerů za 

účelem větší propagace fotbalu v Moravskoslezském kraji. Komise 

k tomuto podá informace výkonnému výboru do 15.7.2011. 

 

 

 

 



 8. Zaměstnanec z úřadu práce 

Matouš Hába informoval komisi o možnosti přijmout nového 

administrativního zaměstnance z úřadu práce a pobírání příspěvku na 

jeho mzdu. 

 

10.Náměty 

Matouš Hába informoval komisi o schůzce Markem Zlým organizátorem 

společenských akcí. Schůzku podnítil Martin Bednář se záměrem 

uskutečnit ples MS KFS o.s. K tomuto podá komise bližší informace na 

podzim. 

 

Zpracoval : Ing. Matouš Hába 

 
 


